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  Věc :   Žádost o podání informace – očkování Covid

     Vážený pane radní.
         Mám na vás prosbu. Město Miletín oslovilo své občany a občany sousední obce
Rohoznice starších osmdesáti let, zda mají zájem o provedení registrace a zamluvení obou
termínů očkování proti COVID – 19 s tím, že jim rovněž zajistíme dopravu do Jičína a zpět.
Nakonec jsme provedli registraci pro 18 občanů starších 80 let včetně domluvení termínů
očkování. Data očkování jsme volili tak, abychom vezli vždy alespoň čtyři občany. Bohužel
z důvodu nedostatku očkovacích vakcín, všechny termíny byly zrušeny a občané z rizikové
skupiny tak dále marně čekají na  termín očkování. Opakovaně činím dotazy jak v Jičíně,
tak v Hradci Králové, nicméně vždy se záporným výsledkem. Dnešního dne jsem se přímo z
nemocnice Jičín dozvěděl, že nyní očkují občany starších 90 let. Na osmdesátníky možná
dojde  na  konci  února  či  v  březnu.  Bohužel  větší  problém je  ten,  že  již  nelze  objednat
například čtyři občany přibližně ve stejném čase, tzv. systém kdo dřív přijde byl zrušen.
Termíny  očkování  si  tedy  nemůže vybírat  občan,  ale  nyní  tedy  bude  stanovovat  termín
přímo očkovací centrum a není tak v naší síle odvážet zájemce jednoho po druhém na různé
termíny.
          A nyní k věci proč Vám píši. V minulých dnech byla zveřejněna informace, že od
měsíce  března  by  měli  očkování  provádět  praktičtí  lékaři,  což by bylo  samozřejmě pro
občany nejlepší, co by se mohlo stát. Oslovil jsem tedy z tohoto důvodu našeho praktického
lékaře  MUDr.  Michala Hlaváčka,  zda se  k  očkování  připojí.  Pan  doktor  mně  sdělil,  že
jakmile to bude možné, jak po technické stránce tak po stránce dostatku vakcíny, velice rád
očkování svých pacientů provede. Problém je také v tom, jak nám sdělil,  že nemá vůbec
žádné  informace  ohledně  očkování,  což  mu  mohu  potvrdit  i  z  hlediska  našeho  města.
Prakticky co se nedozvíme z médií, nic nevíme. Ostatně o možnosti a přípravě očkování
proti čínské chřipce COVID – 19 jsem zjistil z médií, včetně Vašeho prohlášené o kladném
přístupu očkování praktických lékařů. I z tohoto důvodu Vás tedy žádám o podání oficiální
informace,  jak  tedy  bude  dále  postupovat  očkování,  zejména  pak  možnost  očkování
praktickými lékaři.    Osobně je mně velice trapné neustále  našim občanům sdělovat,  že
očkování  není  možné  ať  z  toho  nebo  onoho  důvodu.  Lidem,  a  to  nejen  těm
nejohroženějším ,  již  dochází  trpělivost,   jsou nervózní,  ustrašení.  Prostě  není  to  vůbec
dobré. Rychlé očkování a pokud možno praktickým lékařem by alespoň trochu napnutou
atmosféru uvolnilo. Předem Vám děkuji za Vaší odpověď a případnou pomoc s dodáním
vakcíny našemu praktickému lékaři.  
                                       S přáním hezkého dne
                                                            Nosek Miroslav
                                                   starosta města Miletín     


